
Besluitenlijst Raadscommissie  06 - 12 - 2023

Aanwezig:
Voorzitter: De heer K.J. Stalman 

Griffier: mevrouw S.E. Lenderink 

De leden: mevrouw J. Wams (PvdA-GL), mevrouw I.C.C. Blok-Houtsma (GBW), mevrouw B. Radstaake (GBW), de heren M. Nauta (VVD), H. van de Wetering 
(PvdA-GL), M. Hardeman (CDA), J.H. Bessembinders (CDA), P. van Schaik (GBW), J. Westenberg (GBW),  B. Bosman (CU), G.A.R. van der Linden 
(CU), H.M. van Veldhuizen (SGP), G.J. Heldoorn (SGP), V. Holleman (SGP) en J. de Vogel

Met kennisgeving afwezig: De heer B.S. de Jong (GBW)

Verder zijn aanwezig: Burgemeester mevrouw M. Jansen-van Harten en wethouders mevrouw D.J. Boeve - de Kruif, mevrouw M. van de Graaf en de heer H.J.
Molenaar

Punt Voorstel Korte toelichting Besluit

1. Opening Opening om 19.30 uur
Wethouder De Graaf geeft mondeling informatie over het 
inclusiepanel 

Wethouder De Graaf zegt toe dat voor
het inclusiepanel een 
speerpuntennotitie opgesteld zal 
worden om de vele onderwerpen 
goed te borgen. Eind januari wordt de
speerpuntennotitie door het 
inclusiepanel besproken. Indien er 
een akkoord is van het inclusiepanel, 
dan wordt dit ook met de raad 
gedeeld.

2. Vaststelling agenda -- Vastgesteld

3. Vaststelling besluitenlijst van 07-11-2023 én de
motielijst tot en met 01-11-2023

-- Vastgesteld.
De technische vraag van de heer 
Bessembinders over de stand van 
zaken van de motie over de 
ondertunneling van de N226 wordt 
uiterlijk 7 december schriftelijk door 
het college beantwoord.

4. Informatie van het college Het college van B&W heeft schriftelijke informatie 
verstrekt over:

--
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 de YMCA kampeercentrale
 woningtoewijzing vergunninghouders
 AH Kostverloren

5. Rondvraag De raad heeft kennis genomen van de schriftelijke 
beantwoording door het college van B&W van vragen 
over:

 Wateroverlast op het (asfalt) parkeerterrein 
Kostverloren.

 Bijdrage aan onze regio van 13 miljoen euro om 
de bouw van 1300 huizen vlot te trekken.

 Gezamenlijke aanbesteding voor het plaatsen van 
snelladers voor elektrische voertuigen. 

 Rapportage Vitaliteit.
 Paaltjes Voetpad Zegheweg  

De heer De Vogel (SGP) heeft een aanvullende vraag 
over de paaltjes bij de Zegheweg

Wethouder Boeve zegt toe dat de 
plaatsing van de paaltjes om de 
stoepen te beschermen met het 
inclusiepanel wordt besproken.

6. Ingekomen stukken Er zijn schriftelijk technische vragen gesteld over de 
ingekomen stukken. Deze zijn schriftelijk beantwoord. 

Vastgesteld

7. Externe betrekkingen Er zijn geen vragen gesteld over de externe betrekkingen.
 

--

8. Open microfoon --

9. Woonvisie 2024-2030  Wethouder De Graaf zegt toe dat 
er volgend jaar een nieuw 
woonbehoefte-onderzoek gedaan 
zal worden.

 Wethouder De Graaf geeft aan 
dat het college speciale 
doelgroepen omarmt en met de 
doelgroepen om de tafel zal 
zitten. Het college zal de regie 
oppakken waar de markt het laat 
liggen.

 Wethouder De Graaf zegt toe dat 
wanneer er mogelijkheden 
ontstaan voor meer betaalbare 
koopwoningen, in relatie tot de 
grexen, zij er bij de raad op terug 
zal komen.

 Wethouder De Graaf zegt toe dat 
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zij de raad op de hoogte zal 
houden bij vermeldenswaardige 
ontwikkelingen m.b.t. 
Kostverloren.

 Wethouder De Graaf zegt toe de 
aanbeveling, om meer jongeren 
te betrekken bij het 
woonbehoefte-onderzoek, mee te 
nemen.

 Wethouder De Graaf zegt een 
plan van aanpak toe, waarin best 
pratices in het land meegenomen 
worden, met daarin ook de rol 
van de doorstroommakelaar. 
Uiterlijk eind Q2 zal zij met het 
plan van aanpak naar de raad 
komen. 

 Wethouder De Graaf zegt toe dat,
bij mogelijkheden van hofjes in 
het centrum, zij daarover in 
gesprek zal gaan. 

 Wethouder De Graaf zegt toe aan 
Omnia te vragen te bezien 
waarom een woning afgewezen 
wordt. 

 Wethouder De Graaf zegt toe het 
met de verhouding van de 
percentages van goedkope 
huurwoningen ‘spelen’ door te 
laten rekenen.

 Wethouder De Graaf komt nog 
terug op het feit dat voor één 
bepaalde woning 800 reacties 
kwamen.

 Dit punt wordt als 
bespreekstukstuk behandeld in 
de raadsvergadering van 21 
december 2023.

10. Bestemmingsplan Voskuilerdijk 36 -- Wethouder Molenaar zegt toe 
aanvragen tot aanpassingen bij 
agrarische bedrijven in het VAB-beleid
mee te nemen en vindt ook dat er 
snel nieuw VAB-beleid moet komen. 
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Dit punt wordt als hamerstuk 
behandeld in de raadsvergadering 
van 21 december 2023.

11. Bestemmingsplan Meent 2A -- Wethouder Molenaar zegt toe dat de 
situatie van Meent 2A als een 
leerpunt, om beter rekening te 
houden met erfafscheidingen,  
beschouwd zal worden.

Dit punt wordt als hamerstuk 
behandeld in de raadsvergadering 
van 21 december 2023.

12. Financiële najaarsrapportage 2023 --  Wethouder Molenaar zegt toe met
een voorstel te komen over de 
verdeling van de kosten in het 
definitieve jaarresultaat over wat 
wel en niet het gevolg is van de 
Oekraïne-opvang in de 
bedrijfsvoering.

 Wethouder Molenaar zegt toe 
terug te komen op de ontvangst 
(door de minister) van de brief 
aan de minister over de 300.000.

 Wethouder Molenaar zegt toe te 
zullen checken of er in 2024 de 
hele dag telefonische 
bereikbaarheid is voor vragen 
over de WOZ.

 Wethouder Molenaar zegt toe na 
te gaan of er nog andere acties 
open staan om bezwaar maken 
laagdrempeliger te maken en 
komt hierop terug.

 Wethouder Molenaar zegt toe na 
te gaan welke aanvullende acties 
gedaan kunnen worden in de 
communicatie over de ’no cure no
pay bureaus’ m.b.t. de WOZ.

Dit punt wordt als hamerstuk 
behandeld in de raadsvergadering 
van 21 december 2023.

13. Belastingverordeningen 2024 -- Wethouder Molenaar zegt toe dat hij 
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bij bepaalde projecten goed zal 
monitoren wat de bouwleges zijn. 
Deze dienen kostenneutraal te zijn, 
het college komt hier bij de raad op 
terug.

Dit punt wordt als hamerstuk 
behandeld in de raadsvergadering 
van 21 december 2023.

14. Verhogen budget starterslening -- Dit punt wordt als hamerstuk 
behandeld in de raadsvergadering 
van 21 december 2023.

15. Wijzigingsverordening inwerkingtreding 
verordeningen Omgevingswet

Dit punt wordt als hamerstuk 
behandeld in de raadsvergadering 
van 21 december 2023.

16. Bomenverordening Dit punt wordt als bespreekstuk 
behandeld in de raadsvergadering 
van 21 december 2023.

17. Sluiting Sluiting om circa 23.20 uur --

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de raadscommissie op 9 januari 2024:

De griffier, De voorzitter,
S.E. Lenderink M. Hardeman
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